

# *F-teknologsektionen*

## *Protokoll fört vid Styretmöte 2007-02-08*

*Tid: Torsdag 2007-02-08*

*Plats: Styretrummet*

### Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Erik Larsson
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmordförande:	Oskar Karlsson
Focumateriordf:	Mattias Tjus
Bilnisse:	Linus Eklund

### §1. Mötets öppnande

Möteordningen blev lite omvänd eftersom F-spexet ville få sina stadgeändringar godkända av Styret och bilpunkten tog en del tid. Därav utgick den stående punkten: Runda Bordet.

### §2. F-spexet

Klara Insulander Björk var som producent för F-spexet på mötet för att berätta om de ändringar spexet har gjort i sina stadgar, samt få dessa godkända av Styret. **Beslut:** Styret godkände F-spexets stadgar.

### §3. Bilen

Linus har sammanställt de skador som finns på Britney och ska tillsammans med Holma redovis dessa till försäkringsbolaget. Linus har också skrivit en checklista som ska fyllas i av föraren efter det att Britney hyrts.

Det behövs ett hårdare system med bättre kontroll över bilnycklarna. I dagsläget är det för lätt att bara gå in i styretrummet och ta bilnyckeln. Linus, Holma och Pontus ska arbeta fram ett förslag på hur man kan ändra uthyrningssystemet.

### §4. Stormöte

Henrik-Isabelle höll i ett stormöte igår där den stora punkten var att diskutera

ändringar i stadgar och reglemente. Henhan upplyste de 5 i Styret som inte var med på mötet vad som sades och vilka ändringar som föreslogs. Den största är att flytta invalen av alla mindre sektionsposter till sektionsmötet i Februari.

**§5. Trivselgruppen**

Trivselgruppen ska ha ett nytt möte och ta fram förslag på 4-5 färger för att måla om Focus och korridoren. Färger som mörkgrått och rosa uppskattas inte.

**§6. Kärnstyrets planeringsmöte**

Karin berättade hur planeringen inför våren ser ut. Några punkter är: aspning, Sektionens dag, utbildning för F6/DP, omsits och lokalfrågan.

**§7. Intagningsprov**

I maj kommer det hit eventuellt blivande studenter för att skriva ett intagningsprov till F. Det vore trevligt om vi kan ordna någon form av aktivitet för dem efter provet. Euler ska kolla med övria nollk om de vill styra upp något sådant.

**§8. Mötets avslutande**

Karin Josefsson  
Ordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare